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PROTOKOLL 
KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET

HÖGANÄS 2020-02-24KOMMUN 

PLATS OCH TID 

NÄRVARANDE 

Ordförande 

Ledamöter: 

Tjänstgörande ersättare: 

Ej tjänstgörande ersättare 

Övriga närvarande 

Sekreterare 

JUSTERING 

Gruvsalen stadshuset 200224 14.00-16.30 

Ulf Molin, kommunstyrelsen 

Gunilla T engvall, socialnämnden 
Bengt Silfverstrand, PRO Höganäs 
Leif Olsson, PRO Höganäs 
Siw Persson, SPF Seniorerna Höganäs 
Ulla Nyberg, SPF Seniorerna Höganäs 
Britt Gudmundsson, SPF Seniorerna Kullaberg Mölle 
Iwa Nilsson, SPF Seniorerna Tre Byar 
Mai-Lis Johansson, SPF Seniorerna Viken 
Lena Hallengren, SPF Seniorerna Viken 
Thomas Behrens, Kullabygdens RPG 

Ulla Andersson, PRO Höganäs 

Erik Berg, PRO Höganäs 
Liselott Navratil, PRO Höganäs 
Eva Norström, SPF Seniorerna Höganäs 
Lena Strandmark, SPF Seniorerna Kullaberg Mölle 
Arne Nilsson, SPF Seniorerna Tre byar 

Helen Alexandersson, kommunpolis 
Ingemar N arheim, ordförande socialnämnden 
Cathrine Eriksson, socialchef 
Camilla Lindgren, avdelningschef 
Linda Macke, utredningsstrateg 
Torsten Rosin, kommunjurist 

Josefina Persson, äldreinformatör 

Utsedd att justera Thomas Behrens 
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PROTOKOLL 
KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET

HÖGANÄS 2020-02-24KOMMUN 

§1 
VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 

att utse Thomas Behrens att justera mötets protokoll. 

§2
GENOMGÅNG AV DAGORDNINGEN 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 

att godkänna dagordningen 

§3 

GENOMGÅNG AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Protokollet från sammanträdet 2019-11-25 gicks igenom. 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 

att godkänna föregående protokoll 

§4 
PÅGÅENDE ÄRENDE 

LOKALFRÅGAN 
Pensionärsföreningarna vill ha högre bidrag för att kunna hyra lokaler. Enligt uppgift 
kan inte pensionärsföreningarna använda Kabyssen på dagtid eftersom den då an
vänds av SFI. 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 

att skicka frågan om högre bidrag till Socialnämnden för att beaktas i budget 2021 
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PROTOKOLL 
KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET

HÖGANÄS 2020-02-24KOMMUN 

§5 
PRESENTATION AV POLISEN I HÖGANÄS -HELEN ALEXANDERSSON 
KOMMUNPOLIS 

Helen Alexandersson arbetar som kommunpolis i Höganäs sedan 1 oktober 2019. Helen 
Alexandersson informerar att som kommunplis har man inget arbetsledaransvar utan arbetar 
mycket med samverkan mellan olika aktörer lokalt t.ex. Höganäs kommun. Huvudorten för 
polisen i Höganäs är Ängelholm. Det är numera öppet tre dagar i veckan på polisstationen i 
Höganäs eftersom besöken har minskat och poliserna på plats ska kunna prioritera att arbeta 
med utredningsarbete istället. Det finns fortfarande möjlighet att lämna in hittegods på polis
stationen i Höganäs. Helen Alexandersson informerar även om hur media skriver om brotts
ligheten i Höganäs samt om utbildningsinsatser bland annat för cyklister i södra Sverige. 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 

att lägga informationen till handlingarna. 

§6 
INFORMATION OM FÖRSLAG OCH TAGNA BESLUT ANGÅENDE 
STÄDNING VAR TREDJE VECKA, INKÖP, DIGITAL NATT TILLSYN OCH 
MATDITRUBITION - INGEMAR NARHEIM, ORDFÖRANDE 
SOCIALNÄMNDEN, CATHRINE ERIKSSON, SOCIALCHEF, CAMILLA 
LINDGREN AVDELNINGSCHEF SAMT LINDA MACKE 
UTREDNINGSSTRATEG 

Ingemar Narheim informerar från en välfardskonferens han varit på och att han gärna kom
mer oftare och mer regelbundet till kommunala pensionärsrådet för ömsesidigt informations
utbyte samt att det är viktigt med bra kommunal omsorg för att minska riskerna för bland an
nat undernäring. 
Cathrine Eriksson informerar om hur demografin kommer att se ut 2035 med en stor ökning 
av personer som är äldre än 80 år samt en mindre ökning av kommuninvånare i arbetsför ål
der samt informerar om de svårigheter som förväntas att komma att rekrytera kompetent per
sonal både inom äldreomsorgen men även för att möta andra behov hos kommuninvånarna. 
Cathrine Eriksson informerar om att det är viktigt att prioritera omvårdnads/omsorgsbehov 
framför serviceinsatser. 
Idag är det är det möjligt att få varm mat hem 365 dagar om året. Det är i nuläget 166 perso
ner som har matdistribution hem idag och i snitt levereras det 135 port om dagen. Detta är en 
mycket resurskrävande insats för kommuns hemvårdspersonal med bland annat beställnings
blanketter som ska lämnas ut och tas tillbaka från brukare, beställning av samtliga matport
ioner, planering av matrundor samt senare leverans av matportionerna samt rengöring av bi
lar. Maten lagas på Väsbyhemmet och Nyhamnsgården och ska sedan levereras ut varm. Detta 
innebär att det måste var mycket personal i tjänst under en kort intensiv period mitt på dagen. 
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KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET

HÖGANÄS 2020-02-24KOMMUN 

Kostnaden för dem som får mat hem är idag 75 kr men den faktiska kostnaden för matport
ionen är 120 kr. Skulle man kunna lösa matdistributionen på annat sätt kan man spara 2.3 mil
joner/år. Middagsportionen ska motsvara 1/3 av dygnets näring. Man arbetar för att hitta ett 
bättre alternativ än dagens matdistribution samt se över vilket stöd brukaren har behov av för 
att få tillräckligt med näring/energi under hela dygnet. 
Införandet av trygghetskamera för digital natt tillsyn är frivilligt men inte helt klart hur det kan 
användas utifrån GDPR lagstiftningen. 
När det gäller städning är det behoven som styr och det görs alltid en individuell prövning om 
hur ofta det behövs städas. 
Cathrine Eriksson informerar att det är upp till varje enhet att bestämma om på vilket sätt 
djur är välkomna. 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 

att lägga informationen till handlingarna 

§7 

INFORMATION OM HANDLÄGGNING AV SKRIVELSER, KPR PROTOKOLL 
191124 § 33 SAMT REMISSINSTANS- TORSTEN ROSIN, KOMMUNJURIST 

Torsten Rosin informerar om att KPR är ett råd och inget beslutande organ. Det går bra att 
skicka skrivelser till kommunstyrelsen men det är kommunstyrelsens ordförande som tar be
slut om villrn ärenden som ska tas upp i kommunstyrelsen. Det går även bra att skicka skrivel
ser direkt till alla kommunstyrelsens ledamöter. Torsten Rosin informerade även att det går att 
lämna information och synpunkter även om man inte är remissinstans. 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 

Att lägga informationen till handlingarna 

§8 
ÖVRIGT 

Josefina Persson, äldreinformatör, informerade om att det kommer att vara öppen föreläsning 
på Tivolihuset 21 april kl. 14-16 och 18-20 dit alla är välkomna. Föreläsningen arrangeras i 
samverkan med Demensförbundet och handlar om demens. Föreläsare är professor Yngve 
Gustafson från Umeå. Se bilaga 1 

Kommunala pensionärsrådet beslutade 

att lägga information till handlingarna 
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PROTOKOLL 
KOMMUNALA PENSIONÄRSRÅDET 

HÖGANÄS 2020-02-24
KOMMUN 

§9 
NÄSTA SAMMANTRÄDE 

Nästa sammanträde med KPR är måndag 11 maj klockan 14.00-16.00 i Gruvsalen, Stadshu
set. 
Datum och tid för förmötet inför kommunala pensionärsrådet 200513 kommer att mailas ut. 

UNDERSKRIFTER 

Vid protokollet 

Ordförande 

V41Y?J7&l.f{};:;,/'777~
Justerande ......................... ............ .. .....r ..;, ✓ 

Thomas Behrens 
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vården 

Inbjudan till demensdag 21 april 

FÖRELÄSARE: Människor med demenssjukdom -
och omsorgens svåraste utmaning, Yngve Gustafson, 

professor i geriatrik vid Umeå universitet. 

DAG: Tisdagen den 21 april 

TID: 14-16 och 18-20 

PLATS: Tivolihuset, Östra Parkgatan 2, Höganäs 

Öppen föreläsning, utan kostnad, som vänder sig till alla. 

Föreläsningen arrangeras av Demensförbundet i samarbete med Studie
förbundet Vuxenskolan och Höganäs kommun. 

Har du frågor är du välkommen att ringa förbundskonsulent Margareta 
Svensson, tel. 076 243 97 37 eller äldreinformatör/anhörigsamordnare 
Josefina Persson, tel. 042 33 72 40 
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